



OVERVIEW: Experience the difference of Th3rd Wave specialty coffee. Tunnel Espresso offers coffee that is ethically sourced and roasted in St-Henri, Montréal, by local craftsmen providing a unique entry into the local coffee scene. They cater to those who care about the quality and the origin of the coffee they drink. Their target market includes professionals from 25 to 55 years old that don't mind paying more to get better, local and ethically-sourced products.

PROFIL: Goûtez la différence des cafés de spécialité (Th3rd Wave). De source équitable, le café de Tunnel Espresso est torréfié à St-Henri, Montréal, par des artisans locaux offrant une vitrine unique sur l'expertise de la métropole. Leur produit s'adresse aux connaisseurs qui se soucient de la qualité et de l'origine de leur boisson préférée. Le marché cible inclut les professionnels de 25 à 55 ans qui sont prêts à déboursier plus pour obtenir de meilleurs produits locaux et éthiques.

CATEGORY: Beverage
SIZE: 200 – 500 sf
TYPE: High-traffic office buildings
TERRITORY: Canada

CATÉGORIE: Beverage
TAILLE: 200-500 pc
TYPE: Emplacements de rue, quartiers urbains
TERRITOIRE: Canada

CONTACT/COURTIER:

Manon Parisien
mparisien@auroraconsultants.com
o: (514) 737-6727 x 227
m: (514) 627-0321

